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1. Welke ontwikkeling binnen het slachtofferrecht 
heeft naar uw mening de positie van het 
slachtoffer het meest versterkt? 
Het feit dat slachtoffers via de voorschotregeling 
gegarandeerd hun kosten vergoed krijgen via 
de overheid, heeft ervoor gezorgd dat de positie 
van het slachtoffer enorm versterkt is. Dat 
geldt overigens ook voor het spreekrecht. Een 
slachtoffer kan tijdens de strafzitting aangegeven 
wat de gevolg van het misdrijf voor hem of haar 
zijn geweest.   

2. Welke obstakels ervaart u of merkt u in de 
toepassing van slachtofferrechten?
Er is  jammer genoeg nog steeds veel weer-
stand tegen de steeds grotere rol die het slachtoffer 
in de strafprocedure heeft. Advocaten van ver-
dachten, officieren van justitie, maar soms ook 
nog rechters vinden dat bepaalde vorderingen tot 
schade vergoeding niet in een strafprocedure 
thuis horen. Gelukkig is deze weerstand al een 
stuk kleiner dan enkele jaren geleden. Het wordt 
steeds meer geaccepteerd dat een slachtoffer vaak 
geen keuze heeft en niet in staat is om zijn of haar 
schade via een civiele procedure op de dader te 
verhalen. 

3. Vindt u dat er sancties moeten komen wanneer 
de rechten niet worden nageleefd? Zo ja, hoe zou 
dat vorm moeten krijgen?    
Het is voor een slachtoffer nu niet mogelijk om in 
hoger beroep te gaan, als hij in de strafprocedure 
bepaalde rechten niet heeft kunnen uitoefenen. 
Een mogelijkheid tot hoger beroep ook voor het 
slachtoffers is wenselijk. 

4. In de afgelopen 25 
jaar zijn er veel ont
wikkelingen geweest 
omtrent de slacht
offer rechten. Welke 
ontwikkelingen zijn naar 
uw mening wenselijk 
voor de toekomst?     
In de toekomst zou 
het mogelijk gemaakt 
moeten worden om 
voor bepaalde grote vorderingen in een civiele 
procedure de dader aan te spreken met behoud 
van de voorschotregeling. De strafprocedure 
wordt dan minder belast en het slachtoffer 
kan toch profiteren van de voordelen van de 
voorschotregeling. 

5. Welke uitspraak of gebeurtenis, die betrekking 
heeft op slachtofferrechten, is u het meest 
bijgebleven?
Samen met de Orde van Advocaten, LANGZS-  
voorzitter Richard Korver, de Raad voor Rechts-
bijstand en het Ministerie heb ik aan de wieg 
gestaan van de specialisatie eis voor  advocaten die 
slachtoffers in strafprocedures bijstaan. Dit is voor 
de kwaliteit van bijstand aan slacht offers een hele 
belangrijke gebeurtenis geweest. 
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